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l Pan Jerzy Wysocki
Burmistrz Miasta Milanówka

Interpelacja
XXIII Sesja Rady Miasta

W zwiazku z planami fabryki Mifam S.A, polozonej przy ul. Królewska 125

w Milanówku, dotyczacymi rozbiórki i budowy nowych obiektów przemyslowych,

uprzejmie prosze o sporzadzenie raportu oddzialywania inwestycji na srodowisko.

Prosba ta jest spowodowana niepokojem mieszkanców, których reprezentuje jako

Radna Miasta Milanówka.
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